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Numer protokołu 
– pisma i data. 

Samorządy Osiedlowe. 
Treść wniosku. 

Referat 
Odpowiedzialny za 

realizację  

Sposób realizacji 

1 2 3 4 5 
1. Rada Osiedla 

„Centrum” 
10.11.2004r. 

W związku z wymianą nawierzchni 
jezdni ulicy Astrowej wnioskujemy o 
wykorzystanie nieuszkodzonej kostki 
w celu wykonania chodnika na ulicy 
Kwiatowej i Astrowej.  

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Ze względu na dotychczas zaplanowane roboty na sezon w 2004 roku w zakresie 
rzeczowo – finansowym, jak również na brak mocy wykonawczej, wykonanie 
chodnika z pozyskanego materiału z rozbiórki zniszczonej nawierzchni będzie 
możliwa w 2005 roku. Pozyskany materiał z rozbiórki nawierzchni chodników 
jest składowany na placu ZOOiAZB. 

2. Rada Osiedla 
„Traugutta” 
05.11.2004r. 

Wnioskujemy o umieszczenie 
wykonania budowy ulicy Bojowników 
w Budżecie Miasta na rok 2005 
zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami 
i przygotowanym projektem ulicy.  

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami w projekcie budżetu miasta na 2005 rok 
zabezpieczono środki finansowe na realizację tej ulicy.  

3. Rada Osiedla 
„Stacja” 

03.11.2004r. 

Rada Osiedla w imieniu mieszkańców 
zwraca się z prośbą o umieszczenie 
ulic: Skowrońskiego i Kasprowicza w 
budżecie Miasta na 2005 rok  

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Budowa tych ulic została wprowadzona do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
Miasta Ostrołęki na lata 2005-2009. Jednak z powodu ograniczonych możliwości 
finansowych i realizacji innych ważnych dla miasta zadań inwestycyjnych, w 
projekcie budżetu na 2005 rok nie zabezpieczono środków finansowych na ich 
budowę.   

4. Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich” 

20.09.2004r. 

Dokończenie przebudowy chodnika 
przy ulicy Hallera na całej długości od 
wjazdu w Osiedle Dzieci Polskich 
przy parkingu do skrzyżowania z ul. 
Witosa. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Kompleksowa modernizacja ul. Witosa jest ujęta w wieloletnim Planie 
Inwestycyjnym a jej zakres szczegółowy określi dokumentacja projektowa. 
Zarezerwowane zostały płyty chodnikowe o wymiarach 50x50 z odzysku w 
ilości 500m2. Chodnik zostanie wykonany w ramach bieżącego utrzymania dróg 
w 2005 roku.  

5. Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich” 

20.09.2004r. 

Wykonanie przełożenia chodnika 
wzdłuż ogrodzenia Przedszkola Nr 13 
na ulicy Dzieci Polskich 5.  

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Wykonanie chodnika zostanie rozpatrzone w ramach projektu remontów w 2005 
roku. 

6. Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich” 

20.09.2004r. 

Wykonanie chodnika i ulicy Syreny o 
trwałej nawierzchni. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Wykonanie nawierzchni trwałej jest możliwe jako realizacja inwestycji wspólnej 
przy udziale finansowym mieszkańców i Miasta Ostrołęki, po uprzednim 
złożeniu przez mieszkańców wniosku i deklaracji finansowej. Do momentu 
powstania komitetu nawierzchnia będzie profilowana i równana w ramach 
bieżącego utrzymania dróg. 

7. Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich” 

20.09.2004r. 

Naprawę oraz remont chodników na 
ul. Baśniowej. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Remont chodnika na ul. Baśniowej strona lewa od 11 Listopada w kierunku ul. 
Dzieci Polskich został zrealizowany w listopadzie 2004 roku. 



8. Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich” 

20.09.2004r. 

Dokończenie remontu chodnika przy 
ul. Kubusia Puchatka.  

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Remont chodnika przy ul. Kubusia Puchatka zostanie rozpatrzony przy 
opracowywaniu projektu remontów w 2005 roku.  

9. Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich” 

20.09.2004r. 

Rada Osiedla „Dzieci Polskich” 
zwraca się z prośbą o zakup lub 
sfinansowanie wykonania dwóch 
sztuk tablic ogłoszeniowych 
zamykanych, oszklonych. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

W budżecie wydziału na 2005 rok zostały zaplanowane środki na sfinansowanie 
zakupu słupów lub tablic ogłoszeniowych.  

10. Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich” 

20.09.2004r. 

Prosimy o zabezpieczenie środków na 
zakup magnetowidu do Świetlicy 
Socjoterapeutycznej Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Ostrołęce przy klubie „Lokator” OSM 
Hallera 13.  

Referat Spraw 
Społecznych i 

Mieszkaniowych 

W grudniu 2004 roku zostały przekazane środki w wysokości 800 zł do 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Ostrołęce na zakup magnetowidu do 
świetlicy socjoterapeutycznej MOPR przy Klubie Lokator OSM przy ul. Hallera 
13. Magnetowid zakupiono dnia 28.12.2004r. za kwotę 759 zł oraz kasety za 41 
zł.  

11. Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich” 

20.09.2004r. 

Zabezpieczenie środków w wysokości 
ok. 500 zł dla Rady Osiedla „Dzieci 
Polskich” na zorganizowanie wigilii 
dla osób uzależnionych 
potrzebujących pomocy i ich dzieci.       

Referat Spraw 
Społecznych i 

Mieszkaniowych 

Rada Osiedla otrzymała wsparcie finansowe w wysokości 1.185 zł na 
zorganizowanie wigilii dla osób uzależnionych, potrzebujących pomocy i ich 
bliskich.  

12. Rada Osiedla 
„Wojciechowice” 

9.12.2004r. 

Rada Osiedla prosi o kontrolę i 
skorygowanie programowania 
działania świateł sygnalizacyjnych na 
ul. Jasnej.  

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Dokonano sprawdzenia pętli indukcyjnej i detektora obecności pojazdu na ulicy 
Jasnej. Stwierdzono zawyżoną okresowo wartość oporności pętli i przewozu 
zasilającego pętlę. Naprawa spowodowała zmniejszenie oporności z 150 Ω do 10 
Ω i poprawę pracy układu detekcji i całej sygnalizacji świetlnej.  

13. Rada Osiedla 
„Pomian” 

9.12.2004r. 

Budowa nawierzchni utwardzonej na 
ulicy Tęczowej. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Wniosek zostanie rozpatrzony przy rozdziale środków finansowych na 
dofinansowanie „inwestycji wspólnych” w I kwartale 2005 roku.  

14. Rada Osiedla 
„Pomian” 

9.12.2004r. 

Wykonanie kanalizacji deszczowej w 
ulicach Morelowej, Wiśniowej i 
Brzoskwiniowej. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Z uwagi na brak środków finansowych w 2004 roku, inwestycja ta została 
przesunięta na 2005 rok.  

15. Rada Osiedla 
„Pomian” 

9.12.2004r. 

Opracowanie dokumentacji 
technicznej na budowę ulicy Błękitnej 
(odcinek od ul. Srebrnej do ul. 
Kolorowej). 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Wniosek zostanie rozpatrzony przy rozdziale środków finansowych na 
dofinansowanie „inwestycji wspólnych” w I kwartale 2005 roku.  



16. Rada Osiedla 
„Stare Miasto” 

.2004r. 

Budowa ulicy Gomulickiego. Wydział Inwestycji i 
Dróg 

W projekcie budżetu miasta na 2005 rok zabezpieczono środki finansowe na 
realizację w latach 2005-2007 zadania „Rewitalizacja ulic Starego Miasta”. 
Przed rozpoczęciem realizacji zadania zostanie opracowany program 
rewitalizacji ulic, z którego będzie wynikał zakres oraz kolejność przebudowy 
ulic. Niewątpliwie teren obejmujący ulicę Gomulickiego będzie objęty 
programem.  

17. Rada Osiedla  
„Leśne” 

1.10.2004r. 

Proszę o ujęcie w planach na 2005 rok 
zadania w ramach rozbudowy ulicy 
Warszawskiej budowę ronda na 
skrzyżowaniu ul. Warszawska z drogą 
na Nową Wieś Zachodnią.  

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Dwukrotnie było ogłaszane postępowanie o zamówieniach publicznych w trybie 
przetargu nieograniczonego na opracowanie dokumentacji budowlanej m.in. ul. 
Warszawskiej na odcinku od ul. Akacjowej do granic miasta. Ze względu na 
brak oferentów zostało unieważnione. Jednocześnie informuję, iż kolejne 
postępowanie publiczne w trybie przetargu nieograniczonego przewidywane w 
br. na opracowanie dokumentacji projektowej przebudowy ul. Warszawskiej od 
granic Miasta do skrzyżowania z ul. Akacjową obejmuje również teren 
skrzyżowania z ul. Brzozową i ul. wierzbową. 

18. Rada Osiedla  
„Leśne” 

1.10.2004r. 

Proszę o wykonanie skrzyżowania 
ulicy Warszawskiej Leśnej i 
wierzbowej w taki sposób aby, 
komunikacja nie kolidowała ze sobą 
wykonanie chodnika dla pieszych od 
ulicy Leśnej do przystanku MZK. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

W budżecie Miasta na 2005 rok zostaną zaplanowane środki na realizację zadań 
w zakresie uzupełniania sieci oświetleniowych na terenie miasta Ostrołęki. w 
miarę możliwości finansowych zadania te będą stopniowo realizowane. 

19. Rada Osiedla  
„Leśne” 

1.10.2004r. 

Wymiana wiaty przystanku MZK. Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Przy konstrukcji budżetu rozważana będzie kwota dotacji inwestycyjnej dla 
Miejskiego Zakładu Komunikacji w Ostrołęce z przeznaczeniem na zakup wiat 
przystankowych. W miarę istniejących możliwości finansowych uwzględnione 
zostanie również zapotrzebowanie Osiedla „Leśne” na wiatę przystankową. 

20. Rada Osiedla  
„Leśne” 

1.10.2004r. 

Usunięcie hydrantów naziemnych z 
chodnika przy ulicy Leśnej. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

W ramach środków finansowych 2005r. rozważana zostanie zasadność 
przebudowy hydrantów na podziemne lub ich przesunięcie. 

21. Rada Osiedla  
„Leśne” 

1.10.2004r. 

Zabezpieczenie środków na 
wykonanie płyty boiska piłki nożnej. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Powyższy wniosek został ujęty w planie budżetu na 2005 rok w dziale kultura 
fizyczna, jako modernizacja i remont płyt boiskowych. 

22. Rada Osiedla  
„Leśne” 

1.10.2004r. 

Usunięcie słupa trakcji elektrycznej ze 
skrzyżowania ulicy Ogródkowej z 
Grabową.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Wysłane zostało pismo do Dyrektora Rejonu Energetycznego w Ostrołęce z 
prośbą o rozważenie możliwości usunięcia słupa trakcji elektrycznej ze 
skrzyżowania ulicy Ogródkowej i Grabowej zgodnie z wnioskiem Rady Osiedla.  

 


